
فدراسیون فوتبال برای انتخاب جانشین کارلوس کی روش 

زمان زیادی را هدر داد و درنهایت امیر قلعه نویی را از بین مربیان 

داخلی و خارجی انتخاب کرد. انتخابی خلاف میل مهدی تاج، 

از این جهت که رئیس فدراسیون فوتبال مدت ها به دنبال تامین 

منابع مالی بود تا بتواند یک مربی خارجی خوشنام را برای تیم 

ملی بیاورد و برای اینکه به این خواسته اش برسد نیز بارها با فیفا 

نامه نگاری کرد که حداقل دستمزد مربی خارجی مدنظرش را 

از طلب فدراسیون از فیفا پرداخت کند که با این موضوع هم 

موافقت نشد. نکته جالب توجه اینکه تاج قبل از انتخاب مربی 

ایرانی برای تیم ملی نیز بارها در مصاحبه های خود تاکید داشت 

که نظر او و هیات رئیسه انتخاب سرمربی تا جام ملت ها خواهد 

بود و بعد از آن برای آینده نیمکت تیم ملی تصمیم جدید خواهند 

گرفت. اما این روزها اخبار دیگر از فدراسیون به گوش می رسد 

که بد ندیدیم به طور مفصل به آن بپردازیم. 

قلعهنو�ییقراردادبلندمدتمیخواهد
امیـــر قلعه نویی در آغاز همکاری اش با فدراســـیون فوتبال 

صحبتـــی از قرارداد بلندمدت نکرد و بـــه تاج اعلام کرده بود 

که هدفش خدمت به تیم ملی اســـت و حتی صحبتی هم در 

مورد مسائل مالی انجام نداده بود. بعد از مدتی شرایط تغییر 

کرد و قلعه نویی از نفوذهایش در فدراســـیون استفاده کرده 

و در خیلی از تصمیمات خودش را دخیل دانســـت. ازجمله 

موضوع انتخاب سرمربی تیم امید که قلعه نویی آنقدر قدرت 

پیدا کرد که توانست دست حبیب کاشانی را از این تیم کوتاه 

کرده و درنهایت هم خودش سرمربی تیم امید را انتخاب کرد؛ 

هرچند بماند که کاشانی بعد از این ماجرا سکوت اختیار کرد اما 

برخی از پیشکسوتان که اتفاقا از دوستان کاشانی هم بودند، 

مصاحبه هایی را علیه قلعه نویی انجام دادند که در همین راستا 

بود. ســـرمربی تیم ملی بعد از اینکه خیالش از بابت تیم امید 

راحت شد، از فدراسیون خواست با خودش و کادرش قرارداد 

بلندمدت امضا شود. درواقع قلعه نویی به دنبال این است تا 

برای جام جهانی 2026 روی نیمکت تیم ملی بنشیند. 

تاجفعلاموافقاست
برای خیلی ها عجیب بود که چرا امیر قلعه نویی چهار ماه بدون 

قرارداد و دستمزد هدایت تیم ملی را برعهده داشته اما الان که 

بحث خواسته او مطرح شده، قطعا برای این عده روشن شده که 

هدف سرمربی تیم ملی چه بوده است. حقیقت ماجرا این است 

که قلعه نویی با این کار به نوعی حسن نیتش را به فدراسیون 

فوتبال نشان داد و حالا می خواهد میخش را محکم بکوبد. در 

این مورد حتی باخبر شدیم که قلعه نویی خیلی قرارداد مالی 

سنگینی هم نمی خواهد و فقط هدفش این است که قرارداد 

بلندمدتی را با فدراســـیون امضا کند. در مورد مسائل مالی 

قطعا تاج از آن اســـتقبال می کند، از این جهت که وضعیت 

مالی فدراسیون آنقدر آشـــفته است که حتی از پس حقوق 

مربیان تیم های ملی اش برنیاید. با توجه به همین قضیه رئیس 

فدراسیون مخالفتی با قرارداد بلندمدت سرمربی تیم ملی ندارد. 

اما باید در نظر داشت که چنین اتفاقی نمی تواند چندان به 

سود تیم ملی و فوتبال ما باشد؛ چراکه بدون شک برای حضور 

در مهم ترین تورنمنـــت فوتبال ملی دنیا نیازمند حضور یک 

مربی صاحب سبک و طراز اول روی نیمکت تیم ملی هستیم. 

بـــا توجه به اینکه در جام جهانی بعدی تعداد تیم های حاضر 

افزایش خواهد یافت و سهمیه آسیا نیز حداقل 8 تیم خواهد 

بود، بدون تردید صعود به جام جهانی نمی تواند دغدغه خاصی 

برای فوتبال ما باشد و نباید این تصور را در بین فوتبال دوستان 

ایجاد کنیم که صعود به جام جهانی می تواند دستاوردی مهم 

برای کادر فنی تیم ملی باشد و از حالا باید برای موفقیت در آن 

تورنمنت و صعود به مراحل بعدی برنامه ریزی کنیم. 

هیاترئیسهتشکیلجلسهمیدهد
هیات رئیسه فدراسیون فوتبال پیش از این مصوب کرده بود 

که سرمربی داخلی تا پایان جام ملت ها روی نیمکت تیم ملی 

بنشیند و اگر نتایج کسب شده مورد قبول بود این کادر تا شروع 

جام جهانی به کارش ادامه دهد. اما حالا شـــرایط فرق کرده و 

سرمربی تیم ملی است که به نوعی در مورد سرنوشت خودش 

در تیم ملی و البته خیلی از مسائل دیگر پیرامون فدراسیون 

تصمیم می گیرد. با توجه به این قضیه، هیات رئیسه باید برای 

شکل قرارداد امیر قلعه نویی تصمیم جدیدی بگیرد. خیلی از 

اعضای هیات رئیسه فدراسیون فوتبال تحت فرمان مهدی تاج و 

سرمربی تیم ملی هستند و طبیعی است که در چنین شرایطی 

سخت بشود به این موضوع فکر کرد که با عقد قرارداد بلندمدت 

با امیر قلعه نویی مخالفت شـــود. قرار است در همین هفته 

اعضای هیات رئیسه نشستی را برگزار کنند تا در مورد موضوع 

اشاره شده تصمیم گیری نهایی را انجام دهند. 

نظرسنجیازبازیکنان!
چند ســـالی است که برخی از بازیکنان تیم ملی در انتخاب 

یا برکناری ســـرمربی تیم ملی نقش مستقیم داشته اند و این 

واقعیتی است که نمی توان روی آن سرپوش گذاشت. در این 

میان برخی از این بازیکنان پا را فراتر گذاشته و حتی برای تغییر 

رئیس فدراسیون هم قدم های مثبتی برداشته اند که جامعه 

فوتبال این دســـته از بازیکنان را خیلی خوب می شناسند. 

طبیعی است که در موضع اشاره شده هم یک سری از بازیکنان 

نقش مهمی را بازی کنند. در همین راســـتا باخبر شدیم که 

برخی از مسئولان ارشـــد فدراسیون در روزهای اخیر با چند 

بازیکن شـــاخص تیم ملی صحبت کرده تا نظر آنها را در مورد 

عقد قرارداد بلندمدت با امیر قلعه نویی جویا شوند. گویا در این 

میان برخی مخالف بوده اند و برخی موافق اما به ادعای یکی از 

مسئولان فدراسیون، تعداد موافقان بیشتر است. جالب تر اینکه 

قرار است این آرای جمع شده از بازیکنان شاخص تیم ملی در 

هیات رئیسه هم مطرح شود تا به شکلی موافقان سرمربی تیم 

ملی راحت تر به هدف خود برسند. 

هدفازحضورپرقدرتدرتورنمنتکافا
چهبود؟

برای خیلی ها عجیب بود که تیم ملی با تمام قوا در تورنمنت 

کافا شرکت کرد. کارشناسان داخلی زیادی عقیده داشتند که 

تیم ملی می توانست با منتخبی از بازیکنان لیگ و تازه واردهای 

تیم ملی راهی تورنمنت کافا شود. عده ای هم به قلعه نویی حق 

دادند که همه نفراتش را در این اردو در اختیار داشته باشد. اما 

اگر فکر کنیم که هدف قلعه نویی از جمع همه بزرگ ترهای تیم 

ملی در این مورد بی ارتباط با رســـیدن به خواسته اش نبوده، 

اشتباه نکرده ایم. به هر حال او می دانست که بعد از این تورنمنت 

قرار است قراردادش با فدراسیون امضا شود و از این رو به حمایت 

چند بازیکن هم نیاز دارد. به هر حال تورنمنت کافا از این جهت 

برای سرمربی تیم ملی مفید بود. 

رضا�تدستیارانجلبمیشود
اخیرا اشـــاره داشتیم به اینکه یک سری از مربیان تیم ملی از 

اینکه وضعیت شان در این تیم مشخص نیست و قراردادی با 

فدراسیون امضا نکرده اند به نوعی شاکی اند. حتی دلخورند از 

اینکه چرا قلعه نویی از آنها آن طور که باید حمایت نکرده است. 

غافل از اینکه سرمربی تیم ملی به دنبال این بوده و هست که 

ابتدا میخ خودش را محکم بکوبد و بعد دنبال قرارداد دستیارانش 

باشد. در همین راستا باخبر شدیم که قلعه نویی برای اینکه ثابت 

کند پشت دستیارانش است، بعد از اینکه هیات رئیسه مصوب 

کرد قرارداد بلندمدت با وی امضا شود، آن وقت از فدراسیون 

خواهد خواست که ابتدا با دستیارانش قرارداد امضا شود و بعد 

خودش! در آن صورت طبیعی است که دستیاران قلعه نویی از 

قرارداد بلند با فدراسیون فوتبال نیز استقبال کنند. 

قراردادطولانیمهمترازبازیهای
تدارکاتی

فدراسیون فوتبال از مدت ها قبل مدام اعلام کرده و می کند که 

قرار است در فیفادی بعدی که شهریور ماه است با دو تیم خوب 

بازی تدارکاتی برگزار کنیم اما هنوز حریفان تیم ملی برای این 

مقطع زمانی مشخص نشده است. واقعیت امر این است که 

دغدغه فعلی سرمربی تیم ملی و دوستانش در فدراسیون بحث 

قرارداد بلندمدت و نشستن روی نیمکت تیم ملی در جام جهانی 

است تا اینکه به دنبال حریف تدارکاتی مناسب باشند. در چنین 

شرایط نباید انتظار این را داشته باشیم که در فیفادی بعدی 

با حریفانی بهتر از تورنمنت کافا بازی دوستانه داشته باشیم. 
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فوتبال اروپا
 دکلان رایس به سرنوشت ستاره هایی که شانس

حضور در سیتی را رد کردند دچار می شود؟

طلسم پیشنهاد آبی
دکلان رایس یکی از اهداف مهم باشگاه های مطرح 

لیگ برتری در سال های اخیر بود و هر بار در پنجره 

نقل و انتقالات به چند تیم شـــاخص جزیره لینک 

می شد. با این حال او که در جوانی به بازوبند کاپیتانی وستهام نیز رسیده بود 

ترجیح داد مدتی در این تیم لندنی بماند و حالا قرار است پس از فتح لیگ 

کنفرانس اروپا راهی آرسنال شود. هافبک ملی پوش انگلیسی در این تابستان 

هم مورد توجه چند باشگاه بود اما درنهایت تنها آرسنال و منچسترسیتی بودند 

که به مرحله مذاکره و ارائه پیشنهاد رسیدند. حالا این آرسنال است که در 

آستانه یک خرید بیش از 100 میلیون یورویی قرار گرفته است و سیتی از 

این خرید کنار کشیده است. گفته می شود رایس شخصا حضور در آرسنال 

را ترجیح داده و با توجه به اینکه همســـرش دوست دارد در لندن بماند، به 

پیشنهاد گواردیولا پاسخ رد داده است. در این سال ها معمولا کمتر بازیکنی 

به سیتیزن های متمول پاسخ رد داده است و شاید بیشتر نفراتی که  به جای 

تیم پپ راهی باشگاه دیگری شده اند از انتخاب خود چندان راضی نباشند. 

در ادامه نگاهی به سرنوشت 8 بازیکن شاخصی داریم که با رد پیشنهاد آبی ها 

راهی تیم دیگری شده اند. 

کریس رونالدو   رونالدو خاطرات خوبی را در اولدترافورد داشت اما در بازگشت 

به منچستریونایتد شرایط برایش اصلا خوب پیش نرفت و درنهایت با شرایط 

بدی از این تیم جدا شد. جالب اینکه او تا قبل از پیوستن دوباره به یونایتد در 

آستانه امضای قرارداد با سیتی بود اما در آخر تصمیمش تغییر کرد و ترجیح 

داد به یک یاغی جدید تبدیل نشود. او شاید اگر به آن زمان برگردد انتخاب 

دیگری انجام می داد؛ چراکه پس از نیمکت نشـــین شدن در اولدترافورد 

با انجام یک مصاحبه جنجالی قراردادش فســـخ شد و در انتخابی عجیب 

به النصر عربستان رفت و البته در آنجا هم شروع چندان موفقی نداشت. 

مارک کوکوریا    ســـیتی نخستین باشگاهی بود که برای خرید این مدافع 

اسپانیایی به برایتون پیشنهاد داد اما خیلی زود چلسی هم وارد رقابت شد و 

البته با پیشنهادی نجومی به مبلغ 56 میلیون پوند و 7 میلیون پوند آپشن، 

این بازیکن را از چنگ سیتی درآورد. فصل اول او در جمع آبی های لندنی 

کابوس وار بود و او با ســـه مربی مختلف کار کرد و درنهایت فصل با ناکامی 

مطلق به پایان رسید. شاید چلسی در این فکر باشد که  ای کاش برای خرید 

او سیتی را مغلوب نمی کرد. 

هری مگوایر   او در یونایتد اینقدر بد کار کرده که شـــاید کمتر کسی به یاد 

داشته باشد که سیتی هم یکی از رقبای قرمزها برای خرید او بود. گواردیولا 

حتی در مصاحبه ای به تمجید از او پرداخت و گفت که یونایتد یک بازیکن 

عالی را خریده که در لیست خرید سیتی نیز قرار داشت و توانایی های بالایی 

دارد. 4 سال از آن تاریخ گذشته و هواداران یونایتد حسرت می خورند که چرا 

سیتی رقم پیشنهادی خود برای مگوایر را بالاتر نبرد!

پل پوگبا   یکی از اســـتعدادهای مهم فوتبال در ســـال های اخیر که البته 

حواشـــی و بدشانسی های زیادی هم داشته است. او یکی از هافبک های 

درخشان فوتبال اروپا در اوایل دهه گذشته بود و به همین دلیل بود که پیش 

از بازگشتش به یونایتد در سال 2016، سیتی هم تلاش کرد تا با کمک او 

خط میانی خود را تقویت کند. شیاطین سرخ برای او هم رقم بسیار هنگفتی 

پرداخت کردند که درنهایت چندان هم به کارشان نیامد و بیش از اینکه در 

زمین مسابقه مفید باشد، بیشتر به دنبال درآمدزایی و ایجاد حاشیه برای 

خود و تیمش بود. او برای دومین بار به عنوان بازیکن آزاد از یونایتد جدا شد 

و به یووه برگشت اما در آنجا هم هنوز نتوانسته موفق باشد و شاید این تیم 

ایتالیایی هم تصمیم به فروش او بگیرد. 

روملو لوکاکو   شاید منچسترسیتی مثل سایر بازیکنان این لیست، برای خرید 

این ستاره بلژیکی جدی نبود اما او هم در مقطعی در سبد خرید گواردیولا قرار 

داشت و حتی خودش نیز می گوید که پیش از بازگشت به چلسی پیشنهادی 

بالاتر از سیتی دریافت کرده بود اما دوست نداشت دوباره راهی منچستر شده 

و در دیگر تیم این شهر بازی کند. مسلما سابقه بازی در یونایتد کارش را برای 

حضور در سیتی سخت می کرد و به همین دلیل ترجیح داد تا وارد حاشیه 

نشود. او در چلسی هم موفق نبود و خیلی زود دوباره به اینتر قرض داده شد. 

تیمو ورنر      ستاره گلزن آلمانی قرار بود حلال مشکلات خط حمله چلسی 

باشـــد اما درنهایت نتوانســـت مدت زیادی در اســـتمفوردبریج بماند و به 

بوندس لیگا برگشت. پیش از اینکه چلسی برای خریدش دست به کار شود، 

گواردیولا شخصا با ورنر تلفنی صحبت کرده بود تا وی را برای ترک لایپزیگ 

و حضور در اتحاد متقاعد کند اما تصمیم این ملی پوش آلمانی حضور در 

لندن بود. درست مثل لوکاکو او هم خیلی زود فهمید که بازی در چلسی 

اصلا آسان نیست و شاید بهتر بود به حرف سرمربی اسپانیایی سیتی گوش 

می کرد تا شاید آینده ورزشی اش تغییر کند. 

کالیدو کولیبالی   مدافع ســـنگالی سال ها یکی از اهداف تیم های بزرگ 

برای تقویت خط دفاعی شان بود اما ناپولی حاضر نبود او را ارزان بفروشد و 

به همین دلیل انتقالش تا همین سال قبل انجام نشد. کولیبالی می گوید 

که حتی در مقطعی تقریبا مطمئن بود که به ســـیتی خواهد رفت. این در 

حالی بود که سایت این باشگاه یک بار به اشتباه به هواداران این آفر را داده 

بود که پیراهن امضا شده کولیبالی را برنده شوند. همه اینها نشان می داد که 

احتمالا او به اتحاد می رود اما درنهایت راهی چلسی شد و حالا پس از یک 

فصل بد با این تیم به الهلال عربستان می رود تا بخشی از پروژه جاه طلبانه 

این کشور برای خرید ستاره های فوتبال دنیا باشد. 

الکسیس سانچز   در مستندی که آمازون از باشگاه منچسترسیتی ساخته 

مشخص می شـــود که این باشگاه در تابستان 2017 تلاش زیادی کرد تا 

سانچز را از آرسنال بخرد. درنهایت معلوم نشد چرا این انتقال صورت نگرفت 

اما ستاره شیلیایی در زمستان آن سال به یونایتد رفت و در آنجا خیلی زود 

به یک نیمکت نشـــین بدل شد. او در طول یک فصل ونیم تنها 5 گل زد تا 

اینکه به اینترمیلان قرض داده شد و شاید هنوز هم حسرت عدم حضور در 

سیتی را می خورد. 

ژنرال:قراردادتاجامجهانی! اصرار
قلعه نویی مخالف شرط موفقیت در جام ملت ها است و گویا تاج می خواهد موضوع را به هیات رئیسه ببرد

آیا فدراسیون مقابل سرمربی تیم ملی کوتاه می آید؟

  گفت وگو
محمد باقری معتمد در گفت وگو با »فرهیختگان«: کادرفنی باید تغییر می کرد

آدمهایکنارساعیبرایکسبموقعیتچاپلوسیمیکنند

تکواندوی ایران در سالیان اخیر جایگاه خود را در میان 

قدرت های دنیا از دست داده است و عملکرد تیم ملی 

در دوره اخیر مسابقات جهانی 2023 آذربایجان نیز به 

خوبی این موضوع را نشان می دهد. محمد باقری معتمد 

نایب قهرمان المپیـــک 2012 در گفت وگو با روزنامه 

»فرهیختگان« درخصوص شرایط تکواندو کشور صحبت 

کرد که در ادامه می خوانید. 

چـــه اتفاقـــی در تکواندو افتاده اســـت که حتی با 

تغییرات مدیریتی نیز نتایج تیم ملی تغییری نکرده 

است؟

مقانلو همه جا گفته است که 17 بازیکن معرفی کرده است، 

در صورتی که نصف این بچه ها در اردوی تیم ملی با کادرفنی 

قبلی که من نیز عضوی از آن بودم کار کردند. در اسفندماه 

ســـال 1400 دو تورنمنت در تهران برگزار شد و در حضور 

تیم های قدرتمند ما با همین بچه ها موفق به قهرمانی شدیم. 

قصد تعریف ندارم، اما در مدت کوتاهی که در خدمت تیم 

ملی بودم، بچه ها را مدیریت کردیم و توانستیم نتیجه بگیریم. 

بعد از این مسابقات مدیریت جدید به یکباره کادرفنی تیم 

ملی را تغییر داد و تیم ملی دســـت مقانلو افتاد. خیلی ها 

مربیان خوبی بودند و ســـابقه و رزومه داشتند، اما در حال 

حاضر حرفی برای گفتن ندارند. مقانلو در صحبت های خود 

عنوان می کند که سابقه مربیگری باقری معتمد چه هست؟ 

در همان زمان کوتاه سابقه مربیگری خوبی داشتم، اما ایشان 

تا بازگشت دوباره به تیم ملی، 6 سال سابقه مربیگری نداشت 

و در پارک تمرین می داد. 

مقانلو همراه با تیم ملی در سال 2015 قهرمان جهان 

شد و عنوان بهترین مربی جهان را نیز کسب کرد؟

این مربوط به گذشـــته است. ایشان مانند خیلی از مربیان 

که قصد ندارم اسم بیاورم بهترین بودند، اما در حال حاضر 

دستاوردی ندارند و رزومه خود را زیر سوال می برند. 

کمیته فنی فدراسیون تکواندو بعد از پایان مسابقات 

جهانی مجددا رای به ابقای مقانلو داد. 

این تصمیم کاملا اشتباه بود. تیم ملی نباید اشتباه کند و باید 

از فرصت ها استفاده کند. مقانلو مربی خوبی بوده و رزومه 

خوبی نیز داشـــته است، اما این برای سال 2015 است که 

تمام شد و رفت. بعد از آن مقانلو چه عملکردی داشته است؟ 

در المپیک 2016 ریو سه تکواندوکار ما که رنکینگ یک و دو 

دنیا بودند اوت شدند. بعد هم مقانلو به خانه رفت و 6 سال 

نبود و در بازگشت نیز در دو قهرمانی جهان، یک بار همراه با 

تیم ملی هجدهم و یک بار سیزدهم شد و بعد از 20 سال نیز 

تیم ملی پنجم شد. این نتایج رزومه ایشان نیست؟ فقط وقتی 

بهترین مربی جهان شد را باید ملاک قرار بدهیم. کادرفنی 

ما بعد از مسابقات جهانی باید تغییر می کرد. 

با توجه به فاصله یک ساله تا المپیک پاریس به نظر 

شما سرمربی بعدی تضمینی برای کسب سهمیه و 

موفقیت در پاریس  دارد؟

فیض الله نفجم مصاحبه کرده و اشاره به صحبت های من 

داشته است. ایشان مانند من اعتقاد دارند اگر قرار است با 

مقانلو نتیجه نگیریم چرا به مربیان جوان فرصت ندهیم. باید 

نسل جدید مربیان بیایند. این همه مربی جوان در لیگ و 

باشگاه ها کار می کنند، چرا نباید از آنها استفاده کرد و فقط 

باید مقانلو باشـــد. چون ایشان کمک میهماندوست بوده 

و تجربه کســـب کرده اســـت؟ دو سال است که زبانم مو در 

آورده و در مقطعی که مربی تیم ملی شدم هم گفتم که باید 

سرمربیگری را از تیم ملی برداریم. 

شما هم مانند یوسف کرمی اعتقاد دارید می توانیم 

بدون داشتن سرمربی و با استفاده از چند مربی برای 

اوزان مختلف ادامه بدهیم؟

این را دو سال پیش گفتم و کرمی و نفجم نیز از صحبت هایم 

استفاده کردند و تازه دارند این را می گویند. 

با توجه به نبود ســـرمربی، این اتفاق باعث اختلاف 

سلیقه نخواهد شد؟

چرا همه ملی پوشان باید یک تمرین را انجام بدهند. بدن هر 

ورزشکار فرق می کند. در انگلیس هر دو بازیکن با یک مربی 

کار می کنند. 10 سال است که از دنیا عقب افتادیم و باید 

تخصصی تر از لحاظ فنی کار کنیم. 

نقـــش مدیریت هـــادی ســـاعی را در نتایج چطور 

می بیند؟

در بحث فنی ســـاعی را قبول ندارم و در بحث مدیریتی نیز 

عملکرد ایشـــان مشخص اســـت. قرار نیست چون ایشان 

ورزشـــکار خوبی بوده در بحث فنی هم خوب باشد. ساعی 

کجا مربیگری کرده است؟ ایشان در تیم ها به عنوان مدیرفنی 

بوده و نظارت داشته، اما تمرین دهنده نبوده است. در بحث 

مدیریتی هم مانند بســـیاری از کارشناسان به ساعی نمره 

منفی می دهم. 

درخصوص حضور کارشناســـان بـــا نظرات مختلف 

در کمیتـــه فنی بحث زیاد اســـت. با وجود اختلاف 

ســـلیقه با ســـاعی در صورت دعوت به کمیته فنی 

خواهید رفت؟

زمان پولادگر هم انتقاداتی به موارد مختلف ازجمله آدم های 

مشکل ساز کنارش داشـــتم. در حال حاضر هم آدم های 

کنار ساعی چاپلوسی می کنند تا موقعیت به دست بیاورند. 

کادرفنی نیز این مشکل را داشت و کسی که کنار گذاشتند 

هم یک سال با او بود. چاپلوسی با تعریف کردن فرق می کند. 

اگر دعوت رسمی با احترام صورت بگیرد حتما کمک می کنم، 

اما در غیر این صورت اصلا قبول نخواهم کرد. زمان پولادگر 

گفتم باید دعوت شود که این اتفاق افتاد و عسگری با احترام 

زنگ زد و در قالب مربی کمک کردم. با هیچ کسی خصومت 

شخصی ندارم. شاید با من خصومت شخصی داشته باشند 

که این نیز به شخصیت آدم ها برمی گردد. 

تکواندوی ایران می تواند جایگاه گذشته خود را به 

دست بیاورد؟

می تواند به شـــرطی که کســـانی که در رأس کار هستند 

انتقادپذیر باشـــند و به مســـائل فنی کار نداشته باشند و 

بگذارند کمیته فنی تصمیم بگیرد. 
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